
 

 

Referat fra Generalforsamling i Beboerforeningen i Ny Havnegade 

Tirsdag den 12. november 2013.11.18 

 
Tilstede: 30 beboere. 

Ref. Kirsten Ravn nr. 26 

1. Dirigent var Liselotte fra nr. 36. 

2. Formandens beretning blev godkendt med applaus. Efterfølgende blev drøftet arrangementer 

og den årlige gadefest.  

      Der var følgende kommentarer og forslag: åbent gadeloppemarked, cykeltur om Bygholm sø 

      Cykeltur til Jette og Jarl i Søvind evt. med noget bål /pølsearrangement. 

       Vandreture 

       Tilslutning til gadefesten trods underskud, måske skal prisen op, gerne mere annoncering,  

        Spørg de unge hvad de har af ønsker til en fest, melde tidligt ud, store opslag på lygtepæle i 

       Gaden. Godt med teltet, det kan vi ikke undvære, - måske bål bålfad og noget mere for børn 

3. Regnskab godkendt. Forslag til fast dato for opkrævning januar – marts og så en rykker 

4. Kontingentet fastsat til kr. 100,- pr. husstand 

5. Valg til bestyrelsen. Preben fra nr. 54 fortsætter og Lasse fra nr. 79 fortsætter. 

Kampvalg mellem Michael, Lars og Kasper. Kasper valgt med 12 stemmer mod L. 10 og M. 

4. 

6. Valg af revisor. Freddy i nr. 47 blev genvalgt. 

7. To indkomne forslag. 

Parkering i gaden. Gaden bliver hurtig fyldt op og det kan give problemer at finde 

parkering. 

Der er trailere og arbejdsbiler der fylder op i visse perioder. Dog har vi ikke fast pladser og 

ingen ret til p-plads udenfor vores huse. Forslag til at udsende en høflig anmodning fra 

foreningen om hensynsfuld parkering. 

 

Nyt affaldsystem i Horsens 

Der indføres i 2015 nyt system med to plastikspande til hver husstand, hvor det forventes at 

disse skal stå uden for huset. Der var brev enighed om at denne løsning vil skæmme vores 

smukke gade og der var forslag til at bestyrelsen retter en henvendelse til Miljø og Teknik 

for at komme i dialog om en bedre løsning for gaden.  

 

Nr. 61 – en skændsel for gaden 

Nr. 61 henstår som en forfalden ruin igennem de sidste år og er en plet på gaden ligesom 

den er til stor gene for de to nabohuse der har problemer med fugtpletter. 

Enighed om sammen med de to beboere at Beboerforeningen retter henvendelse til ejeren og 

til kommunen. Underskriftindsamling – ejer at huset er Kasper Svendsen. 

 

 

Generalforsamlingen blev afsluttet med ølsmagning fra Horsens Øl entusiater. En god 

afslutning – og fine øl. 

 

 


